



## Styrelsemötesprotokoll 2015–08–20

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare, fr.o.m. §6
	Amelia Andersson	Studierådsordförande
	Lisa Claesson	Cafémästare
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §15
	Sara Lindgren	Programmästare
	Shogun EdoRAM	Överphös, t.o.m. §15
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande
	Nick Persson	

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 13:04
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Carolina presenterade sig.  
Carolina berättade om nollningen från kårens sida, samt sade att kårens heltidare ej ska kontrollera sektionerna under nollningen utan är där för att kunna bistå med hjälp och råd.  
Viktor sade att all information från kåren kan gå via honom om det är något problem.
- §7 Information PLD && PLC Amelia berättade att det ska ske ändringar i PLD && PLC, vilket bland annat kommer leda till att sektionen måste ta bort att externa representanter är funktionärer inom sektionen. Hon berättade även kort om studierådets stora studiedag under nollningen.  
Viktor informerade om att han kommer informera nollorna om att vi har nolltolerans mot diskriminering.
- §8 Information Staben Shogun berättade att styrelsens samt pepparnas schema kommer vara delat och är klart nu, samt att styrelsen möjligtvis ska hålla två stationer under L.I.G.G. och att överstarna har en station. Han sade även att all mat inför dag 1 & 2 är klar. D-sektionen kommer ha en minderårig under nollningen, men logistiken kring



det är löst med sexet.

- §9 Allmänna frågor om dag 1 Viktor berättade att klockan 12 på måndag ska Amelia, Roger, Jan-Erik och han själv presentera sig för och prata med nollorna i E:A. Då kommer de även delas upp i phaddergrupper.

Ludvig frågade vem som ska ta hand om vad på måndagen. Shogun svarade att han har ansvar för allt förutom biljettförsäljningen som sexet har hand om. Staben kommer finnas tillgängliga under dagen i "civila" kläder.

Viktor berättade att under rundvandringen ska styrelsen bära grillar bort till lopftet och starta dem. Vid kl 17 kommer nollorna och vi ska grilla korv. Partywagon samt ketchup och senap kommer finnas tillgängliga, och det är styrelsens ansvar är att se till så att nollorna får korv. Lisa berättade att hon inte kommer kunna närvara vid grillningen på grund av studier.

Shogun informerade om att det är phadderkickoff imorgon (fredag) och att styrelsen är välkommen.

- §10 Allmänna frågor om dag 2 Shogun informerade om att vi har fått ett till företag för lunchföreläsning.

Viktor berättade att det är sektionssafari och att varje mästeri förutom staben har en station. Shogun berättade att vid kl 17 kommer Academic Work bjuda på korv (igen), och att peppare kommer finnas på plats med scheman och namn så de kan visa nollor vart de ska ta vägen. Han önskade även att styrelsen ska ha på sig sina styrelsetröjor under dagen. Shogun trodde att det kommer gå bra och att det kommer uppskattas av nollorna. Sara önskade att ha programmästeriet i iDét på grund av dansplattor.

- §11 Beslutsuppföljning Mötet **beslöt** att lägga till Möblering av iDét till beslutsuppföljningen.

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporterat:
Sara	Ouveraller	S13	S32
Anna/Styrelsen	Möblering av iDét	S18	S22

- §12 Utskottsrapporter Viktor berättade att fr.o.m vecka 0 (inför mötet vecka 1) så ska styrelsen börja med utskottsrapporter igen.

- §13 Ekonomisk status Ludvig informerade om att sektionen har pengar, och kommer på prov börja använda Swish nästa vecka för att Quixter ej existerar längre. Han berättade även att det nu gäller ändrade regler kring kvitton, 2 veckor istället för 4.

- §14 Val av funktionärer **Cafémästeriet**  
Vice Cafémästare Martin Bergman (dat14mb1)



<b>Programmästeriet</b>	Vice Programmästare	Christoffer Arnlund (dat14car)
	Idrottsförman	Robin Timan (dat13rti)
	Idrottsförman	Philip Pedersen (dat12ppe)
	LANparty ansvarig	Mattias Eklund (mat10mek)
	LANparty ansvarig	Carl Nilsson Nyman (mat10cni)
	LANparty ansvarig	Alen Lulic (dat11alu)
	Programfunktionär	Carl Cristian Arlock (dt07ca7)
	Programfunktionär	David Larsson (lak03dbo)
Programfunktionär	Sofia Siljeholm (dat11ssi)	
Programfunktionär	Fredrik Åkerberg (ada09fak)	

### Näringslivs/Industrimästeriet

Vice Näringslivsordförande Joel Buhrman (dat13jbu)

#### §15 Övrigt

Viktor berättade att det varit OK-möte, då de pratat om tältnöjen. Vid klockan 6 efter draggningen kommer det finnas tält i amphiteatern så att styrelserna kan ordna lekar. D-sektionen kommer dela tält med E-sektionen och varje sektion kommer ha 4 jobbare.

Shogun berättade att de kommer ha en nolleakuttelefon som det alltid kommer finnas en nykter stabsmedlem tillgänglig på.

Viktor undrade hur de ska få ut informationen till nollorna. Shogun svarade att de bygger smsgrupper.

Sara tyckte att styrelsen bör bestämma vad de ska leka på L.I.G.G. Styrelsen diskuterade olika förslag, och kom fram till tre olika lekar beroende på situationen.

#### §16 Meddelanden

Lisa meddelade att en eller flera funktionär(er) stökat ned i styrelserummet och att hon och Elise med detektivarbete listat ut att det kanske var någon från propagandamästeriet.

Viktor berättade att det blir bildtagning nästa styrelsemöte.

#### §17 OFMA

Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 14.39.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande